
Generalforsamling i FOA 1 

Torsdag den 24.november 2022 

Valby den 24.november 2022 

Referat of generalforsamlingen 

Til stede: 38 til stede — heraf 3 pensionister 

Ken Petersson bod velkommen til genera lforsamlingen 

Dagsorden: 

1. Valg of dirigent 

2. Valg of stemmeudvalg 

3. Repraesenta ntska bets beretning 

4. Arsregnskab 

5. Fremtidige al<tiviteter 

6. Indkomne forslag 

7. Valg 

Ad. 1. Valg of dirigent 

Kim Nlcolaisen valgt 

Ad. 2. Valg of stemmeudvalg 

4 personer— en pr raekke — blev valgt 



Ad. 3. Repraesentantskabets beretning 

Der henvises til den skriftlige beretning som er pA FOA 1s hjemmeside. 

Dernaest er uddrag of beretningen bragt i Etteren nr. 3/2022 

Ken Petersson fremlagde den mundtlige beretning 

• Nye medarbejdere i FOA 1 

o HArdt presset afdeling pA grund of udskiftninger og sygdom 

o Hilsner fra naestformand Steen Vadgaard, som har diskusprolaps og skal opereres 

• A-kassestruktur 

o Ny regional struktur 

o Ikke brug for ansigt til ansigt-betjening efter corona 

o Det Faglige Hus overtog a-kassemedlemmer fra FOA — senere ogsA 

fagforeningsmedlemsskab — 33 kr billigere i administrationsudgifter, men FOAs a-kasse har 

et godt ry og laver fA fejl, sA den burde vaere konkurrencedygtig 

o Fagforeningsmedlemmer vil kunne betjenes i deres fagforening. Det kan medlemmer, der 

udelukkende er medlem of a-kassen ikke. De skal mode i den regionale afdeling. 

• Ejendomsdrift 

o Hvem skal bo i FOA 1s hus 

o PMF Kobenhavn Syd flytter 

o A-kassen sonderer terraenet og om de skal bo i FOA 1s hus — SOSU har ogsA meldt sig —

Forbundet er ikke aktuelle laengere 

• FOA Kongres 

o November 2023 

o Lovudvalg foreslar, at Kost og Servicesektoren nedlaegges, hvor grupperne fordeles til andre 

grupper 

o Nedlaeggelse of sektornaestformaendene 

• Nedlaeggelse of ambulancedrift i HBR 

o Ikke laengere ambulancedrift i Kobenhavn/Frederiksberg 

o Mangel pA ambulancepersonale generelt 

o Ambulancepersonalet flyttede derfor over 1. juni 2022 + flere flytter over pr. 1. februar 

2023 

o Arbejder pA SOSU-arbejdstidsaftalen 

• Vinterpakke og FEA (Frivilligt ekstraarbejde — som er dyrere end overarbejde) 

o Aftalt vinterpakke pA i alt 1 mia — ca en tredjedel til Region H 

o Uddelt efter overordnede kriterier med opfolgning lokalt 

• Bispebjerg Hospital 

o Uddannelse for rengoringspersonale som rengoringsteknikere 

o Aftale om at uddanne som serviceassistenter— indgik aftale med FTR 

o ¢nsker ikke at indfore serviceassistenter pA hospitalet 

o Meget fOlsomt og prekaert emne — nu aftalt mode i forbundet med ledelse, forbund, FOA 1 

og KLS 

• Tjm-forsikring 

o Begrundelsen for, at man bade skal vaere medlem of FOA 1 og Tjm-forsikring er, at det er 

Tjm, som betaler for boligerne. Af samme grund kan vi leje boligerne billigt 



• Ken naevnte ogsA kommende arrangementer 1 FOA 1 

o Amager Ressourcecenter den 8. december 

o Kobenhavns Bymuseum fotoudstilling om de brune vaertshuse den 15. december med 

efterfolgende oI (pA et brunt vaertshus) 

o Se tiderne pA hjemmesiden www.foal.dk  

Debat: 

SpprgsmAl om medlemstallet, der er stigende 

Lars Lund: Hvad der sker der med den plads, han tidligere var valgt i. Svaert at arbejde med ledere, hvor 

man taler med bade lederne og de medlemmer, som er sure pA lederne 

Ken Petersson: Der er ikke nogen, der stiller op. SA der kan taenkes flere modeller f.eks. en ansaettelse eller 

kombinationsansaettelse, hvor der kan vaere opgaver, som kan kombineres med lederansvaret og -

sagsbehandling 

FormAlstjenligt at have et samarbejde med forbundet 

Beretning godkendt enstemmigt 

Ad. 4. Arsregnskabet 

Arsregnskabet har det vaeret muligt at se ved fremmode i FOA 1 

Jesper Hesselholdt gennemgik hovedpunkterne mundtligt 

o Positiv medlemsudvikling lige nu — men desvaerre medlemsafgang i regnskabsaret 

o Godkendt regnskab of bilagskontrollanter og revision 

o Kontingentstigning pA 8,50 krjf tidligere beslutning om of folge pris- og Irpnudvikling 

o Overskud pA 166.408 

H.C. Bang; Hvordan ser det ud nu? 

Henrik Linander: Hvorfor er der ikke skriftligt budget? 

Jesper Hesselholdt til Henrik: Det er repraesenta ntska bet, der tager beslutning om budget 

Ken Petersson: 2022 ser ud fra et kvalificeret gaet ikke slemt ud nu pA grund of sparet Ion for Lars Lund og 

refusioner for syge medarbejdere mm 

Regnskabetgodkendt 

Ad.S. Fremtidige aktiviteter (fokuspunkter) 

Lokallon —forbedring of indsatsen pA omradet 

Forslag om at bruge midler til at indg6 i FOAs Ipnprojekt og ansaettelse of studentermedhjaelper til taste- og 

registreringspunkter for at forbedre vores forhandlinger of lokal Ion 

Projektet starter den 5. december 2022 



Fokuspunktetgodkendt 

Ad. 6. Indkomne forslag 

1. Forslag fra medlem Kim Nicolaisen 

Forslag om nedslag i kontingent for elever 

Forslag lyder pA: 

Nedsaet kontingent med 100 kr. fra 249 (afdeling) til 149 kr. 

Ken Petersson: Er diskuteret i forbundet. Grundlaeggende holdning er, at det kun er for grupper, som tjener 

mindre end understottelsen. Evidens for, at dem, der bliver organiseret pA skolen, ogsa forbliver som 

medlemmer. Det er bade Det Faglige Hus og 3F er konkurrenterne. Vi kan pt ikke aendre pa kontingent for 

a-kasse og forbund 

Martin Bjerg Nielsen: Hvor omfattende er antallet of elever. 

Kim Nicoloisen: Pt. ca. 60, men der vil vaere et storre optag fremover 

Portorerne er der 4 hold om Aret. (120 elever ifolge Per Olsen Ref.) 

Ejendomsserviceteknikere kender vi ikke antallet of (Ref.) 

Per Olsen: Rep. har opfordret til forhandling med forbundet for ogsa 

Forslaget er vedtaget med 

30 stemmer for 

4 stemmer imod 

1 undlader 

2. Forslag fra repreesentantskabet 

Alle forslag fremlagt of Ken Petersson 

1. Repraesentantskabet foreslar en kontingentstigning pA kr. 8,50 for et fuldtidsmedlem og kr. 

6,25 for et deltidsmedlem/efterlpnsmedlem. 

Forslaget kommer i direl<te forlaengelse of det vedtagne forslag i 2020 om at lade 

kontingentet reguleret med Ion- og pristallet. 

Forslaget er vedtaget med 

30 stemmer for 



I undlader 

2. Repraesentantskabet foreslar 2 maneders gratis medlemskab of FOA 1 og eventuel Idub ved 

ny-indmeldelse i en proveperiode pA 12 manederfra 1/12 2022. 

Forslaget gaelder alene for nye medlemmer, og kan alene benyttes 1 gang. 

Forslaget skal ses med baggrund i at forsoge at daemme op for de gule fagforretningers 

indtog pA markedet med lignende forslag. 

FOA 1 forsoger at fA FOA til at vaere med i dette forspg, sA nye medlemmer helt slipper for at 

betale fagligt kontingent de forste 2 maneder. 

H.C. Bang: Det er de 249 I<r + 8,50 kr. (Korrekt) 

Gerard Benjamin: Inflationen pavirker nu, sA god ide at prove 

Martin Bjerg Nielsen: Det fremgar, at det ogs5 gaelder klubberne 

Carsten Elmerdal Olsen: II<rafttraeden — det kan ske 1. december (Ken Petersson) 

Morten: Hvordan skal vi saelge det pA f.eks. skolerne 

Ken Petersson: Vi har alene radighed over afdelingskontingentet — a-lease og forbund kan vi ikke bestemme 

over 

Klaus Gerschanoff: Vi skal ikke bruge ordet gratis men forklare, at det er et nedsat kontingent. 

Forslaget er vedtaget med 

33 stemmer for 

0 imod 

2 undlader 

3. Repraesentantskabet stiller— med baggrund i et medlemsforslag — forslag om, at 

belobsgraensen for behandlingstilskud fra Bistandsfonden haeves fra kr. 1.500,- til kr. 2.000,-

Arlig 

H. C. Bang: Der er brugt flere penge end der kommer ind. Hvor mange, der far 1.500 kr pr. Ar. Er der 

mulighed for snyd med ordningen. 

Ken Petersson: Sundhedsordning kan betyde en mindre udgift, selv om belpbet haeves. Det vuredes naeste 

Ar. Til H.C. Nej der kan ikke hentes fra bade PenSam og FOA, da man ikke har en faktura 

Olav Olsen: Kan ikke fA Iaegehenvisning til ydelserne 



taus s' :feld Kim Nicolaisen 

Dirigent 	 Refe 

'~10 

Jesper Hesselholdt: Det kraever ikke laegehenvisning — og Sygeforsil<ring Danmark har ikke indflydelse. Der 

er max en maneds sagsbehandlingstid 

Levi Madsen: Erjeg medlem som pensionist. (ja) 

Martin Bjerg Nielsen: Godt parameter for medlemshvervningen — det virker for Martins nye 

parl<eringsvagter 

Forslaget er vedtaget med 

34 stemmer for 

1 undlader 

Ad. 7. Valg 

• Faglig sekretaer (Lars Lund er fratradt i valgperioden) — Ingen andre er opstillet 

• Fanebaerer Lars Skov (villig til genvalg) — ingen andre er opstillet 

o Lars Skov er genvalgt 

• Bilagskontrollant (Ove Barenholdt er fratradt i valgperioden) — Lars Skandrup Martensson opstiller 

o Lars Skandrup Martenssom er valgt 
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